



Nunavut Gazette

Gazette du Nunavut

Part II/Partie II

2009-02-27

Vol. 11, No. 2 / Vol. 11, n° 2

**TABLE OF CONTENTS/
TABLE DES MATIÈRES**

**SI: Statutory Instrument/
TR : Texte réglementaire**

**R: Regulation/
R : Règlement**

**NSI: Non Statutory Instrument/
TNR : Texte non réglementaire**

Registration No./
N° d'enregistrement

Name of Instrument/
Titre du texte

Page

R-004-2009

Access to Information and Protection of Privacy Regulations, amendment

7

R-004-2009

Règlement sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée—
Modification

7

REGULATIONS / RÈGLEMENTS

ACCESS TO INFORMATION AND PROTECTION OF PRIVACY ACT

R-004-2009

Registered with the Registrar of Regulations
2009-02-25**ACCESS TO INFORMATION AND PROTECTION OF PRIVACY REGULATIONS, amendment**

The Commissioner in Executive Council, under section 73 of the *Access to Information and Protection of Privacy Act* and every enabling power, makes the annexed amendment to the *Access to Information and Protection of Privacy Regulations*.

1. Schedule A of the *Access to Information and Protection of Privacy Regulations*, registered under the *Statutory Instruments Act* (Northwest Territories) as regulations numbered R-206-96, as duplicated for Nunavut by section 29 of the *Nunavut Act*, is amended by repealing item 15 and substituting the following:

- | | |
|---|---|
| 15. Workers' Safety and Compensation Commission,
continued by the <i>Workers' Compensation Act</i> | Minister responsible for the Workers'
Safety and Compensation Commission |
|---|---|

LOI SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION ET LA PROTECTION DE LA VIE PRIVÉE

R-004-2009

Enregistré auprès du registraire des règlements
2009-02-25**RÈGLEMENT SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION ET LA PROTECTION DE LA VIE PRIVÉE—
Modification**

En vertu de l'article 73 de la *Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée* et de tout pouvoir habilitant, le commissaire en Conseil exécutif prend le règlement ci-après portant modification du *Règlement sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée*.

1. L'annexe A du *Règlement sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée*, enregistré en vertu de la *Loi sur les textes réglementaires* (Territoires du Nord-Ouest) sous le numéro R-206-96 et reproduit pour le Nunavut par l'article 29 de la *Loi sur le Nunavut*, est modifiée par suppression du numéro 15 et par substitution de ce qui suit :

- | | |
|---|---|
| 15. Commission de la sécurité au travail et de
l'indemnisation des travailleurs, maintenue par la
<i>Loi sur l'indemnisation des travailleurs</i> | Ministre responsable de la Commission de la sécurité au
travail et de l'indemnisation des travailleurs |
|---|---|

PRINTED BY
TERRITORIAL PRINTER FOR NUNAVUT
©2009
IMPRIMÉ PAR
L'IMPRIMEUR DU TERRITOIRE POUR LE NUNAVUT
